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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi készül a Gellért-hegy tetején?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Hat  éve  áll  üresen  a  Gellért-hegy  tetején  található  Citadella,  miután  2014-ben  az  MNV
rohamrendőrökkel „foglalta vissza” az épületet az azt különböző jogcímeken használó bérlőktől.

Egy pár hónappal ezelőtt bejelentett kormánydöntés szerint múzeum és közpark létesül a Gellért-
hegy  tetején,  ráadásul  kiemelt  kormányzati  beruházás  keretében.  A  projekt  gazdája  a
Várkapitányság  lesz,  melynek  vezetője,  Fodor  Gergely  kormánybiztos  szerint  a  magyar
szabadságküzdelmekre emlékeztető múzeum és  Budapest  egyik legszebb közparkja  jön létre.  A
tervezés hamarosan megkezdődik, az előkészítő munkában történészek és szakértők is részt vesznek
– írja a sajtó.

Azt, hogy a Citadellát és környékét érdemes megújítani, valószínűleg senki sem tagadja – a több
mint százötven évvel ezelőtt emelt Gellért-hegyi monumentális építmény lényegében sosem öltött
végleges formát, a tervezett budai erődrendszer egyetlen, a saját korában is már elavult tagjaként
emelték a hegytetőre 1850 és 1854 között. A 19. század megépítést követő évtizedeiben a Citadella
osztrák  tüzérsége  mindössze  egyetlen  alkalommal  kapott  munkát,  akkor  is  csak  Ferenc  József
születésnapjára adtak le néhány díszlövést.

Mindezek miatt kérdezem Miniszterelnök Urat:

Mennyibe kerül az adófizetőknek a múzeum és a közpark létesítése?

Kik azok a történészek és szakértők, akik segítik a munkát?

Mely  hazai  múzeum(ok)  kiállítási  tárgyaiból  tervezik  összerakni  az  újonnan  létesítendő
múzeum kiállítási anyagát? 



Mely hazai múzeum(ok) léte kerül veszélybe az újonnan létesítendő múzeum miatt?

Történt-e bármilyen szintű egyeztetés a helyi (Főváros és Újbuda) önkormányzatokkal?

Várom megtisztelő válaszát!
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